
Cooperative Information

In early 1945, as the war in New Guinea was subsiding, four village plots in the Koro-

feigu area were identified by the administration for coffee planting by the villages.

Thirteen teenage villagers from Korofeigu and other surrounding areas were selected 

to be sent to a newly created school for training in coffee production. For the next 12 

months, government officials moved around the Eastern Highlands selecting village 

plots and encouraging them to plant seedlings while continuing to train the youth of 

these areas. The initial reaction of the indigenous population was of indifference; in 

a bountiful valley that could produce so much, it was thought that a crop that would 

take three years to harvest a return was a waste of time. Although some plots were 

neglected, none were removed, allowing the beginning of a coffee-farming culture in 

this area.

From these small plantings in and around Korofeigu, coffee would become the most 

important commodity in the development of the New Guinea Highlands. Today, it is 

Papua New Guinea’s most important agricultural crop, directly or indirectly providing 

the major source of income for a third of the country’s population.

www.interamericancoffee.de

Varieties: Typica (und Derivate), Tim Tim, 
Ateng, Onan, Ganjang, S795

Processing: Washed

Coffees

A smooth, round body and a citric acidity. 
Flavours of fruits and herbs. 

Producer: 97 farmers

Farm Size: 112 ha (in total)

Country: Papua New Guinea

Region:

Project:

Cooperative:

Bena, Eastern Highlands

Korofeigu

Korofeigu Cooperative

Altitude: 1.400 - 1.900 masl

Fruits Herbal

PAPUA NEW GUINEA 
KOROFEIGU

Grade: B
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Cooperative Information

Anfang 1945, als der Krieg in Neuguinea abflaute, wählte die Verwaltung vier Dorfparzel-

len in der Gegend von Korofeigu aus, auf denen die Dörfer Kaffee anbauen sollten. 13 

jugendliche Dorfbewohner aus Korofeigu und anderen umliegenden Gebieten wurden 

ausgewählt, um in einer neu gegründeten Schule eine Ausbildung im Kaffeeanbau zu 

erhalten. In den folgenden 12 Monaten zogen Regierungsbeamte durch das östliche 

Hochland, wählten die Grundstücke der Dörfer aus und ermutigten sie, Setzlinge zu 

pflanzen, während sie die Jugendlichen dieser Gebiete weiter schulten. Die einheimische 

Bevölkerung reagierte zunächst mit Gleichgültigkeit; in einem fruchtbaren Tal, das so viel 

produzieren könnte, hielt man eine Kultur, die drei Jahre braucht, um sich zu rentieren, 

für Zeitverschwendung. Obwohl einige Parzellen vernachlässigt wurden, wurden keine 

entfernt, so dass sich in diesem Gebiet eine Kaffeekultur entwickeln konnte. 

Aus diesen kleinen Anpflanzungen in und um Korofeigu entwickelte sich der Kaffee zum 

wichtigsten Rohstoff für die Entwicklung des Hochlands von Neuguinea. Heute ist er die 

wichtigste landwirtschaftliche Kulturpflanze in Papua-Neuguinea und stellt direkt oder 

indirekt die Haupteinkommensquelle für ein Drittel der Bevölkerung des Landes dar.
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Varietäten:  Typica (und Derivate), Tim Tim, 
Ateng, Onan, Ganjang, S795

Aufbereitung: Washed

Kaffees

 Ein weicher, runder Körper und eine Zitron-
ensäure. Aromen von Früchten und Kräutern. 

Produzent: 97 Kleinbauern

Größe: 112 ha. (in total)

Land: Papua New Guinea

Region:

Projekt:

Kooperative:

Bena, Eastern Highlands

Korofeigu

Korofeigu Cooperative

Anbauhöhe: 1.400 - 1.900 masl.

Früchte Kräuter
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